
Geachte leden van de Gemeenteraad, 

In “de Combinatie” van 26 april l stond een artikel dat er bij de flatbewoners van het 

Seringenplantsoen “Amper tevredenheid is over de geluidsmuur langs de A15”. 

In dat zelfde artikel stond dat deskundigen van Rijkswaterstaat een aantal malen hebben 

gewaarschuwd dat de flatbewoners met deze muur juist meer geluidsoverlast gaan ervaren. 

U zult begrijpen dat dit, bij ons als bewoners, enkele vragen bij ons oproept: 

- Waarom is er in de commissievergadering daar nooit over gesproken? 

- Waarom is er tijdens gesprekken die wij met de Gemeente hebben gevoerd daar 

nooit over gesproken? 

- _ Waarom is er bij de besluitvorming in de Gemeenteraad daar nooit over gesproken? 

- Hoe komt het dat de geluidsmetingen van Kuipers Compagnons zo veel gunstiger 

waren dan die van de deskundigen van RWS? 

-  Zijn de waarschuwingen van RWS bewust “onder de pet” gehouden om zo de muur 

erdoor te kunnen drukken? 

Het zou een kwalijke zaak zijn als u als gemeenteraadsleden hier niet van op de hoogte 

waren. 

Ons verzoek aan u is om hierover vragen te stellen aan de betreffende wethouder. 

Tevens hebben wij gevraagd aan — (projectleider van de bouw) om een 

onafhankelijke geluidsmeting te laten uitvoeren. Dit gaat in het najaar bekeken worden. 

(geanonimiseerd)

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

via mail d.d. 28-05-2023


